
INTERPEbACJA/ZAPYTANIE 

Radny Dominik Szustakiewicz 
( im ię ; na =lI' i sko) 

SESJA 

URZĄD MIASTA 
Kędzierzyn-Kotle ,_, 

V:~t 14 -05- 2019 
BllIr" Rady Miasta 

ut Grze orze Piramowicza 

, R a d y M i a s t a Kę d z i e r z y n - K o ź I e 

w dniu 14.05.2019r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Jakie oszczędności uzyskała gmina wskutek zamiany podbudowy kamiennej na podbudowę 

z przekruszu betonowego na inwestycji: " Przebudowa ul. KOIfantego ", Proszę o udostępnienie 

kosztolysu robót zamiennych. 

ZJJ9 aż niem 

.. t~ , 
Doml . I Szustakiewlcz 


